

編號：21-46

明愛賽馬會樂仁學校
家長通告—非學術性課外活動安排

敬啟者：

按教育局在 2022 年 4 月 11 日發出通告指出，各學校除有序分階段復課外，如中學生和小學生已完成接種兩劑疫苗並超過十四天，學校可安排相關學生參與非學術性的課外活動。

經與明愛醫院協調後，本校自 6 月 13 日起安排學生輪流參與非學術性課外活動，讓學生得到寬廣而均衡的學習經驗。

此致
各位家長/監護人



明愛賽馬會樂仁學校
馮秀儀校長 謹啟

2022 年 6 月 6 日

Ref.: 21-46

Caritas Jockey Club Lok Yan School
Parents' Notice –Non-academic Extra-curricular Activities

Dear Parents,

According to the notice issued by the Education Bureau on 11 April 2022, apart from the gradual resumption of school classes, if primary and secondary students have been vaccinated two doses, and after 14 days of their second doses, schools may arrange them to participate in non-academic extracurricular activities.

After communication with the Caritas Medical Centre, our school will arrange students to participate in non-academic extracurricular activities on a rotating basis starting from 13 June 2022 to enrich and balance students' learning experiences.

Kind Regards,
Principal Fung Sau Yi
6 June 2022

